
Styrelsemöte       

Protokoll fört för styrelsemöte, Södra Mannabergs Samfällighetsförening 2022-11-20   

Falkenberg 

Punkter inför dagens möte 
Placering av pengar på räntekonto 
Välkomstskylt Cll samfälligheten 

Närvarande 
Mötet genomfördes via Teams  

Karl-Johan Karlsson (Karla) 

Maria Hultén 

Henric Larsson 

Sigge Kléen 

Magnus Weréen 

Helena Möller 

Linn Ståhl 

Helena Olofsson 

Alex Andersson 

Sandra Guerrero 

Placering av pengar på räntekonto 
Exploatörerna har avsaS 1 336 052 kr för toppbeläggning av asfalt som senast ska genomföras innan 
2027 års utgång. Sigge Kléen vår kassör föreslår aS dessa ska placeras förslagsvis på eS räntekonto för 
aS öronmärkas för den kommande investeringen som enligt dagens datum tenderar bli högre än vad 
som är beräknat från avtalsdatum med exploatörer 2016. Kassör och Ordförande får mandat aS 
placera hela beloppet eller periodvis pengar på lämpligt konto och bank för samfällighetens bäst. 
Pengarna kommer aS användas först 2027. 

Välkomstskylt 
Diskussion har Cdigare varit uppe för förslag likt de skyltar som finns hos Brune Kulle i corten. Helena 
Olofsson har undersökt kostnad för dessa och enligt referenser kostar en skylt ca 15 000 kr med 
uppförande. Styrelsen väljer aS gå vidare i ärendet och ta fram logoförslag samt prisuppgi]er för 
bästa möjliga pris. 

Vid protokollet (2022-11-20)    Justerare  

 

Magnus Weréen    Karl-Johan Karlsson
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